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Vragen van het lid Agnes Mulder (CDA) aan de Minister van Economische 
Zaken over niet meer in gebruik zijnde windmolens (ingezonden 10 maart 
2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Zuidweststorm eist opnieuw windmolen als 
slachtoffer»?1 

Vraag 2
Weet u hoeveel windmolens niet meer in gebruik zijn in Nederland, maar wel 
blijven staan? Zo ja, zou u de Kamer daarover kunnen informeren? 

Vraag 3
Wat is volgens u er de oorzaak van dat windmolens na hun levensduur niet 
afgebroken worden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat oude, niet meer in gebruik zijnde, molens een gevaar 
kunnen zijn voor de veiligheid wanneer zij wieken verliezen in een storm? 

Vraag 5
Hoe zou volgens u het blijven staan van niet meer in gebruik zijnde windmo-
lens voorkomen kunnen worden? 

Vraag 6
Ziet u mogelijkheden om voorwaarden voor de bouw van windmolens te 
stellen om de afbraak, indien zij voor een bepaalde periode niet meer in 
gebruik zijn, verplicht te stellen?

1 Energeia, 12 januari 2015, beschikbaar op: http://m.energeia.nl/news.php?ID=55540.
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